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Ha valaki betelefonál, hogy játszani szeretne, ki választja ki és hogyan, 

hogy ki játszik? 

.. SÁndorné 897-398 

Nyugdijas autótulajdonos. Hogy fog kijönni a számitott bevételük? 

Az autóutakat fogjuk használni, ez még jobban tönkreteszi az amúgy is 

rossz utakat. A balesetek száma szaporodni fog, lelassul a közlekedés, 

nagyobb lesz a benzinfogyasztás. Már megint elkapkidva hoznak rendeletet. 

Hol vannak a közgazdászok, miért hozzánem értő emberek döntenek? - Miért kell 

egy egyszeri oda-vissza ut használatáért egy negyedévi adót fizetni? 

Nem tudják, hogy hova került a benzinárba beépitett összeg, májustól 

biztos, hogy helyére kerül az a pénz? 

Vidékről hivták a játékot, de egyszerűen nem kaptak vonalat. Bizots 

meghibásodott. Nézzenek utána. 

Játszák le újból a Europe tegnapi klipjét. 

Felháboritóak a telefonos játékok. Ezt a pénzt inkább adnák oda ezt 

az összeget a gyerekeknek vagy a nyomorékoknak. Nem igaz, hogy becsületes 

a játék, mert ha az volna akkor ugy csinálnák, mint az Egry vagy a Vágó. 

52,3o-383 

Arnold Schwarcenegger cimét szeretné tudni. Szeretne vele levelezni. 

A mostani rajzfilmek nem-nagyon tetszenek. Miért nem vetitenek olyan 

jókat, mint a Sky vagy a Super? 

Játszani szeretnének: 774-248, Miskolc, 68-692, 82, 12-968 

varga Lászlóné 96, 24-547 - agyerekei nagyon elkeseredtek, hogy soha 

nem tudják elérni a játékot. 
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Vitéz Éva 4o8-697 

Országos Ktfzmüves Tanács ... Albizottságának elnöke 

Szeretné tudni az Ifjúsági Fórum elnökének nevét, cimét. 

Bagaméri Viktorné 733-819 

egy hónapja nyert a gyereke hátizsákot, 5oo Ft-os könyvutalványt, kirakót, 

kitűzőt, de csak a hátizsákot kapták meg. A másik hármat talán külön 

küldik? A kislánya már nagyon várja. 

Szeretik a TV játékokat, de jó lenne ha egy normális műsorvezető 

vezetné, mert ettől idlegrohamot kapnak. A gyerekeket megzavarja, ide

gesiti, állandóan belepofázik... 

573-526 

Szeretné tudni, hogy a mai napon mikor kelt és nyugodott a nap. 

Sem az újságok nem irták, sem a különleges tudakozó nem tudta. Egy 

orosz barátnőjének szeretné megirni. Kéri a segítségünket. 

Somóné 67o-327 

Egy bizonyos fajta-szegénységi bizonyitványt kell majd kiváltani bizonyos 

embereknek, főleg a nyugdijasoknak, akik olcsóbban vehetnének meg majd 

bizonyos gyógyszereket. Akik eddig sem mentek a tanácsokhoz szociális 

segélyért, pedig igencsak rászorulók voltak. Miből gondolja az 

Egészségügyi Minisztérium, hogy ezek az meberek most elmennek? Nem 

hiszek ebben a kedvezményes dologban, nagyon hátrányosan érinti továbbra 

is a kiskeresetüeket és a kisnyugdíjasokat. 

Jó lenne, ha nem ütközne a Hiradó a TV2-őn a filmmel. 

Gyógyszer: Ne prédikáljanak, hanem csináljanak valamit. 



141-118 Budai Imrene 

Gyógyszerügy: Felháborítónak találja az illetékes nyyilatkozatát, hogy a 

szegények meg a gazdagok... Hát kérem hol vagyunk már attól? - Vagy 

visszafejlődünk? Az igaz, hogy a nyugdijasok szegények, de én szegydlném 

ezt igy kiejteni a számon doktornő létemre. Hiába mondja azt, hogy egyes 

emberek - a szegények - kapnak ingyen gyógyszert. Hát ki számit szegénynek 

és ki számit gazdagnak? Az én évi nyugdijam annyi, mint az egészségügyi 

miniszterasszonynak egy havi fizetése. Nyilván szegénynek számitok mel

lette 

889-733 

Gyógyszerrendelet. 

Mérhetetlenül felbősziti, hogyan beszélnek ezek a bürokraták, akik lélek

telenül intézik a dolgokat. A riporternek ki kellet volna javitani a nyi

latkozót: mi az, hogy fő? Nem fő, emberek vannak, gyerekek, dolgozók, nők, 

férfiak de nem fők . Mi ez a bürokratikus nyelvezet? 

Szolnok Józsika u. 23. 

83 éves, súlyos szívbajos. Hol van az neki előirva, hogy ilyen betegen 

menjen a tanácshoz igazolást kérni? 

Rózsási Attiláné 311-499 

Mozgássérültek részére, akik teljesen rokkantak, jó lenne ha a glicerines 

kúpot teljesen ingyen kaphatnák. 45o ooo mozgássérült beteg van, az ő nevükbe 

is szól. 
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Valami jó programot adjanak, ne csak mindig pol i t izál janak. 

Balogh Tibor Szolnok 56, 4o-163 

Felvette tegnap az Európa-Európa közvet í tést. Amennyiben Ipacs Laura 

szülei nem tudták rögzí teni , szívesen áll rendelkezésükre. 

Más: Sokszor néhány perccel előbb vagy később kezdik a f i l m e k e t . 

Ez előre beprogramozott videók esetén nagyon bosszantó, mert vagy 

az eleje vagy a vége lemarad. Ügyeljenek a pontos kezdésre! 

Sok a p o l i t i k a , kevés a jó f i l m i Legyen több k r i m i , akkor többen 

fogják nézni a műsort. 

Meggyes Lászlóné 6o4-522 

Tegnap bemondtak, hogy Gazdagréten kedveznenyesen lehet muskátl it 

és virágládát venni. K imentek, de nem t a l á l t á k . KÉri hívják vissza, 

hogy lehet-e még kapni és h o l . 

Szabad nép c. újságot szerkeszt. Eddig csak az ismerősei között 

t e r j e s z t e t t e . Általában a hét eseményeit t a r t a l m a z t a , de már 
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122-3o4 
Horvát Jánosnak üzeni, hogy ezt a sok videoklipet vegyék már le a 

TV2 műsoráról, mert nagyon unalmas állandóan ezt a sok cifraságot 

Szeged 23-61o 

Jó lenne, ha az esti programot megismételnék másnap reggel. Nem tud 

mindenki olyan sokáig tv- t nézni, vagy dolgoznak este. Van erre 

példa, p l . Jugoszláviában is. Más: A Házibarát kitűnő műsor, kár 

hogy olyan r ö v i d . Ezt is meg lehetne ismételn i . 

Idézet a készülő Szabad Nép 1989. május 2-i számából: a fö ld t u l -

trágyézása sem volt tul jó megoldás, mert lehet, hogy akkor p i l la

natnyilag jó volt a termés, de ez a folyók elszennyeződéséhez v e z e t e t t , 

mert az esőviz bemosta a sok műtrágyát a ta la jba, és a talajon keresz

tül bejutott a folyóba. A folyóban pedig addig-addig gyűlt a műtrágya, 

amíg végül föl nem bontotta a folyó biológiai és ökológiai egyensúlyát. 

Ez pedig hosszú távon sokkal angyobb károkat okozhat, mint az, hogy 

az egyik vagy másik évben nem olyan jó a termés.Persze ehhez még 

hozzáteszem azt is, hogy csak olyan növénnyel lehet jó termést 

e lérn i , ami ezen az éghejlaton jól megterem. A másisk 

Csomós Erzsébet 864-997 

Néhány napja látot t egy v ideoikipet, amelyben Rod Stewart énekelt egy 

k is f iúva l . Szeretné, ha ezt a közeljövőben újra lejátszanak, mert egy 

nyomorék kisfiúnak megígérte, hogy felveszi v ideóra. 

Nagyon nem tetszik ez a rohadt. Ettől rosszabbat el sem tudok képzeln i ! 
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Mogorva vagyok, mert nem hivtatok visszal! 

Nagyon jó a TV2 , csak hiányolom belőle a heti lap - és folyóiratszemlét 

Szeretné, ha leadnák az Eötvös klubban f e l v e t t r i p o r t o t . 



1989. ápril is 17. hétfő 

Érdeklődöm Jassó Mihálytól mint nyugdíjas, hogy miért mondták azt 

nekünk, hogy ebben az évben 460 Ft-tal fog emelkedni a nyugdíjunk, 

amikor csak 360 Ft-tal emelkedett , mert a 100 Ft az minden január 

1-én hozzájön a nyugdíjunkhoz, emelkedik 100 Ft-tal . 

A nyugdíjasok nevében k é r e m , a csatornázási díjat ne a nyugdíjasok 

nyakába varr ják, mert úgysem tudunk megélni. Ezt kérjük a k o r m á n y 

f ő t ő l . Nagyon kérjük ezt ne csinálják, al ig birunk megélni. 

Nem tudják hívni a 09-et, állandóan mással beszél. Már két hete 

szeretnék Romániával beszélni és nem lehet fe lh ívn i . Csinálják meg 

crosbarra Romániát. Hogy közvetlenül lehessen te lefonáln i . 

I / A C 3 p 

A Telesportból hiányzik a holnapi gála és szeretném t u d n i , hogy 

mikor adják le. Az 589-524. Szerettem volna videóra fe lvenni , 

mivel a fér jem külföldön tar tózkodik, hogy ő is megnézhesse. 

Az Unokáink is látni fogják műsorban Finta József két dunaparti 

szállodája miatt nem vették fel a pesti dunapartot a világörökség 

l istá jára, Finta József börtön jel legű szállodája m i a t t . Most megint 

az U társasága élvez előnyt a szállodai beépítéseknél. Ez az épí

tészlobbi ugyanolyan mint Bős-Nagymaros. Jó lenne ha a Miskolci 

és vidéken élő építészeket is meghallgatná a Somogyi űr és nem 

lenne ennyire intoleráns velük. 



Iggg.április 17. hétfő 

Ti ltakozni szeretnénk ez az új játék e l len. Már úgy megszoktuk és 

megszerettük ezt a telefonos j á t é k o t . Áll ítsák vissza a telefonos 

j á t é k o t . 

Szeretném megkérdezni, hogy hogy lehet erre a játékra benevezni? 

772-845 

836-097. 

604-420. A mai játékon három személy bent ü l . Érdeklődni szeret

nék hogyan ju tot tak azok be? Telefonszámot nem kaptunk, TV-Rádié 

Újságba nem l á t t u k , hogyan j u t o t t be a három személy a Kérdés-fele 

lekre? 

Lutter Tibor 664-036. Pontosan most megy adásba a lakás favorizá

lása. Hogy nem lehet a lakásokat mobi l izá ln i . A legnagyobb akadály 

a magyar Posta. Egyszerűen a szomszéd házba nem hajlandó a t e l e 

font átszerelni . Erre garanciát nem hajlandók vá l la ln i . Kérem hív

janak vissza bővebbet úgy tudok mondani. 

Azt szeretném kérdezni, hogy a Vi lágrockot, ami pénteken 23 órá

tól t . 3 0 - i g t a r t o t t meg fogják-e ismételni? 

A r iportokban egy kicsit többet szeretnénk hallani a csi l lagászatról. 

P l . a gömbvil lámról lehetne szó egy napzártában, nagyon érdekes 

és sokakat érdekel. Vagy p l . a magyar amatőr csillagászatról is 

lehetne beszélni. 
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- Mátrainé beszél. Miért nem mondják be negyed hatkor az áj játék 
számát, vagy honnan lehet megtudni? 

- A játékok telefonszámát nagyon rövid ideig mutatják. 

- Makó II.390 

Játszani szeretnék a Kérdezz-felelek mai adásában 

- Debrecen 3o»98o Sassné dr.Eovács Gizella igazgató vagyok. 
Tévesen közölték az első osztályosok beiratkozását: nem csütörtökön és 
pénteken, hanem szerdán és csütörtökön lesz. Köszönöm. 

• Farkas István 636-176 

Szombat este Antal Imre csodálatos riportjával amit a kis Ipacs lánnyal 
csinált, támadt egy olyan ötletem, amivel esetleg egy hatékony propagan
dát lehetne a Caucescuék ellen csinálni. 

Nevezetesen azt, hogy ha beszélnének vele, és a pénz nem lényeges, csak 
az lényeges, hogy ő tegyen olyan kijelentést, hogy ő a nagy nyereményéből 
természetesen támogatni fogja azokat a szerencsétlen menekülteket akik 
a Caucescu rémuralom elől átszöktek Magyarországra és itt nagy nélkülö
zésük van, hiszen ezt a műsort sok millió ember látja, lehet, hogy több 
ország átveszi. 
Tegnap emiatt felhívtam Chrudinák Alajost és elmondtam neki az Ötaletet 
neki nagyon tetszett, de azt mondta, hogy az egyetlen ember aki ezt meg
tudja oldani az Antal Imre aki ismeri ott az egész szituációt ami a RAI-
nál van, meg is adta nekem Antal Imre különvonalát, de a hölgy akivel 
beszéltem azt mondta, hogy Antal Imre csak 23.-án jön be szolgálatra. 
A Chrudinák Alajos mondta, hogy 8 is megpróbál érintkezésbe képni Antal 
Imrével. Én ma délelőtt felhívtam az Egri Jancsit aki nekem régi fiatal 
sporttársam és elmondtam neki, ő is megígérte, hogy esetleg megpróbál 
ebben az Ügyben illetékesekkel beszélni. Még azt is mondanám, hogy az 
Ipacs kislány valószínűleg annak a régi egri aszó vagy vízipólózó vá
logatottnak a lánya aki nagyon hires sportoló volt, tehát annak a révén 
is esetleg talán kapcsolatba lehet lépni a lánnyal, mert ezt a propagan
da. .. 

- Szolnokról t lefonálok 39-316 A Kékesről próbáljuk fogni a 2-es 

műsort, de nem jön be a kép, csak a hang. 

\ 
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- Azután érdeklődnék - talán kozmetikus, vagy bőrgyógyász tudna választ 

adni-, hogy kenyérbéllel lehet-e radírozni Milla duo helyett az arcbőrt 

hiszen a Milla duo többszáz forint, jóval drágább kozmetikum. 

- Miskolc 87-5o*4 

Észrevételem, sosem kapok vonalat, kérem hivjanak vissza. 

- 8*12-962 

Szeretnénk megköszönni a TV2 műsorát, nagyon tetszik ós kivánunk tovább

ra is jó munkát. 

- Bokor Tibor 17-313 Szombathely 
Következő gondot érzem,-most megy éppen Egri János játéka- ezzel éppen as 

hiszem kirekesztik a vidékieket a játékból. 

Micsoda megoldás ez? Miért Budapest a központ mindennek? Nem lehetne 

valami más megoldást a vidékieket is bevonni. 

Azt hiszem a játékban 80^-ban budapestiek vannak. 

A másik: Aigner Szilárs úrral van kifogásom. Ha ő meteorológus, akkor 

maradjon ott a meteorológiánál, mert nem kell műsorvezető ill. nem kell 

meteorológus ha ő ott van. Ahogyan a műsorvezető hölgyek is tudnak hí

reket mondani, úgy azt hiszem ő is tudja mondani a meteorológiát. 

- Miért beszél annyit az Egri János? Az ember nem rá kíváncsi, hanem 

a játókra, esetleg akik játszanak. Hát ez rettenetes, hogy szeret ez 

szerepelni. Elnézést kérek tőle, de ez igy igaz. 

- Sok mesét szeretnék és sok legyen a Kalán néni, és Tom és Jerry, és 

legyen sokszor Szupernagyi ós hétvégén is hosszú mese legyen. 

.... Adrienn 87 5o*4 Miskolc 

- Bella Anna Dunaújváros 132 76 

Hogy lehet a Kérdezz-felelek játékra jelentkezni, nem tudom a módját. 

- 872-o66 A 1*1 éven aluli gyerekek restiére megrendezett maratoni futás 

felől szeretnék érdeklődni. Hol lehet jelentkezni, mikor kerül megren

dezésre. Gerzsenyi lakás 


